

Book 1, Article 3.19, Practice (FITA Info February 2005)

Can practice take place at distances other than the longest distance during a FITA Star that is not a FITA World or Continental Championships?

C&R are unanimous to rule that practice arrows or warm-up arrows can be shot at any distance in the breaks between distances of a Star Shoot if the practice targets are not on the competition field and if the schedule of the star tournament is not influenced by these practice arrows. Moreover we consider these practice arrows to be a service of the organizer and not to be a part of the competition.

Klaus-Dietrich Schulz, Chairman C&R

Livre 1, Article 3.19, Echauffement (FITA Info February 2005)

L'échauffement durant un tournoi Etoile FITA qui n'est pas un Championnat du Monde FITA ou un Championnat Continental peut-il se faire à des distances autres que la distance la plus longue?

Les C&R sont unanimes: les flèches d'entraînement ou d'échauffement peuvent être tirées à n'importe quelle distance durant la pause entre les différentes distances d'une épreuve Etoile si les cibles d'entraînement ne sont pas sur le terrain de la compétition et si l'horaire du tournoi n'en est pas influencé. De plus, ces flèches d'entraînement sont considérées comme un service rendu par les organisateurs et non comme faisant partie de la compétition.

Klaus-Dietrich Schulz, Président du C&R